

## GROUP MEMBERSHIP/GROUPES MEMBRES

A group is eligible for membership in NAC if it has ten or more members and subscribes to the objectives of the organization. Government departments and agencies are not eligible for membership. Member groups are entitled to appoint delegates to participate at the Annual General Meeting and other general meetings. Member groups shall receive the publications and communications of NAC.

Please send an application form and information about membership fees for NAC group membership.

Pour pouvoir devenir membre du CCA, un groupe doit compter 10 membres ou plus et endosser les objectifs de notre organisation. Agences, services et organismes gouvernementaux ne sont pas éligibles. Les groupes membres ont le droit de mandater des déléguées à l'Assemblée générale annuelle et aux autres assemblées générales. Les groupes membres reçoivent automatiquement les publications, informations et messages du CCA.

Veuillez nous envoyer les informations nécessaires sur les cotisations et conditions requises pour adhérer au CCA.

Name of Organization/Nom du groupe \_\_\_\_\_

Contact Person/Personne-contact \_\_\_\_\_

Address/Adresse \_\_\_\_\_

City/Ville \_\_\_\_\_ Province \_\_\_\_\_

Postal code/Code postal \_\_\_\_\_

Telephone/Téléphone (\_\_\_\_) \_\_\_\_\_

NATIONAL ACTION COMMITTEE ON THE STATUS OF WOMEN

COMITÉ CANADIEN D'ACTION SUR LE STATUT DE LA FEMME

Membership Committee/Comité d'adhésion

344 Bloor St. W./344, rue Bloor ouest, Suite 505

Toronto, Ontario M5W 1S9

May/mai 1986

NAC 278

D'ACTION  
SUR LE STATUT DE LA FEMME

NATIONAL  
ACTION  
COMMITTEE  
ON THE STATUS OF WOMEN

COMITÉ  
CANADIEN  
D'ACTION  
SUR LE STATUT DE LA FEMME

NATIONAL  
ACTION  
COMMITTEE  
ON THE STATUS OF WOMEN

COMITÉ  
CANADIEN  
D'ACTION  
SUR LE STATUT DE LA FEMME

NATIONAL  
ACTION  
COMMITTEE  
ON THE STATUS OF WOMEN

## WHO WE ARE

The National Action Committee on the Status of Women (NAC) is the largest women's organization in Canada representing over 450 non-governmental associations from all regions of the country. NAC was first formed in 1972 by a small committee of volunteers and has become the single most powerful voice for Canadian women.

NAC coordinates its activities through its national network of women's groups. These groups contribute to research and policy development through elected regional representatives, special issue committees and the Annual General Meeting.

NAC publishes *Feminist ACTION* and *Action Bulletin*. They describe NAC's work and the activities of women and women's groups from across the country. These publications are distributed to all NAC members and Friends of NAC. NAC's committees also publish and present research papers and briefs regarding government policy.

NAC operates a charitable and educational Trust to carry out projects designed to educate and inform Canadian women. Tax deductible contributions may be made directly to the Trust.

## HOW TO JOIN

Membership is open to organizations which endorse NAC's goals and objectives. Individuals can also join NAC as non-voting members by becoming "Friends of NAC".

For more information on group membership or "Friends of NAC", complete the attached coupon and send it to the NAC office.

National Action Committee on the Status of Women

344 Bloor Street West, Suite 505

Toronto, Ontario M5S 1W9

(416) 922-3246

## OUR PRIORITIES

To unite women and women's groups from across Canada in the struggle for equality.

To promote legislative reform at both the federal and provincial levels by:

- \* developing feminist positions on public policy
- \* presenting these positions through briefs and research papers
- \* lobbying

To sensitize the public to women's issues through:

- \* media contact
- \* public meetings and forums
- \* our publications

## OUR GOALS INCLUDE

- \* Full and equal employment
- \* Equal pay for work of equal value
- \* Adequate funding for women's counselling, training programs, health and crisis centres
- \* Income security through pension, welfare and tax reform
- \* Pensions for homemakers
- \* Marriage as an equal social and economic partnership
- \* Comprehensive maternity benefits/parental leave
- \* Access to affordable, quality child care
- \* Improved sexual assault laws and measures to deal with violence
- \* Abortion as a matter of private conscience
- \* Equal rights for Native women
- \* More women elected and appointed to public posts
- \* Freedom of sexual orientation
- \* Assuring rights of minority and immigrant women
- \* Promoting issues of women in the international context
- \* Improving conditions of young and old women
- \* Survival of the planet through peaceful solutions to the nuclear threat

## INDIVIDUAL PARTICIPATION IN NAC

### FRIEND OF NAC

I would like to become a FRIEND OF NAC.  
*This is a non-voting association with NAC which entitles you to receive our regular publications (Feminist ACTION and Action Bulletin) and notification of meetings.*

Rates: \$35.00 annually (minimum).

\$ \_\_\_\_\_ enclosed (payable to NAC).

### SUBSCRIPTION TO NAC PUBLICATIONS

I want to subscribe to *Feminist ACTION* and *Action Bulletin*.

Subscription rates based on 8 issues:

\$15.00 - individuals

\$25.00 - institutions/U.S. and overseas

\$ \_\_\_\_\_ enclosed (payable to NAC).

### CONTRIBUTION TO NAC TRUST

I would like to contribute to the NAC TRUST. A tax deductible receipt will be sent.

\$ \_\_\_\_\_ enclosed (payable to NAC TRUST).

### CONTRIBUTION TO NAC

I would like to contribute to NAC's activities.

\$ \_\_\_\_\_ enclosed (payable to NAC).

\$ \_\_\_\_\_ TOTAL ENCLOSED

Name: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

City: \_\_\_\_\_ Province: \_\_\_\_\_

Postal Code: \_\_\_\_\_ Phone: \_\_\_\_\_

National Action Committee on the Status of Women

344 Bloor Street West, Suite 505

Toronto, Ontario M5S 1W9

(416) 922-3246

## LE CCA

Le Comité canadien d'action sur le statut de la femme est un organisme qui lutte pour l'amélioration de la condition des femmes au Canada. Issu en 1972 du Comité sur l'égalité de la femme, qui revendiquait dans les années 60 la création d'une commission royale d'enquête sur la situation de la femme, il regroupe aujourd'hui plus de 450 associations et groupes autonomes de femmes de tous les coins du pays.

## QUI PEUT DEVENIR MEMBRE?

Tout groupe de femmes ayant plus de 10 membres qui endosse nos objectifs. Vous pouvez également nous soutenir à titre individuel, sans droit de vote, en vous joignant aux "Amies du CCA".

## NOS PRIORITES

Susciter les contacts et la collaboration entre les groupes de femmes.

- \* en faisant circuler l'information
- \* en organisant des conférences
- \* en favorisant le développement d'un réseau féministe national

Favoriser des changements politiques et législatifs.

- \* par des prises de positions publiques
- \* en soumettant des mémoires aux gouvernements, aux législateurs et aux commissions parlementaires
- \* en exerçant des pressions auprès des député(e)s

Sensibiliser le public aux problèmes des femmes.

- \* par des assemblées publiques
- \* par les médias d'information
- \* par la publication de la revue ACTION Féministe et de nos Bulletins d'action.

## NOS OBJECTIFS

- \* Le plein emploi et l'égalité dans l'emploi
- \* Un salaire égal pour un travail d'égale valeur, partout au Canada
- \* Le financement de services sociaux adéquats, adaptés aux besoins des femmes—counselling individuel, formation, service de santé, centres d'aide et d'hébergement
- \* La sécurité du revenu par une réforme de nos régimes fiscaux, d'aide sociale et nos régimes de pensions, y compris l'inclusion des femmes au foyer dans nos régimes de pensions
- \* La reconnaissance du mariage comme une association sociale et économique à parts égales
- \* De meilleurs congés et bénéfices parentaux
- \* L'accès à des garderies de qualité à prix abordable
- \* De meilleures lois et mesures pour mettre fin à la violence faite aux femmes
- \* Le libre choix à l'avortement
- \* L'égalité des droits pour les femmes autochtones
- \* L'élection et la nomination d'un plus grand nombre de femmes aux postes de décision
- \* La liberté d'orientation sexuelle
- \* Le respect des droits des femmes des minorités visibles ou autres
- \* Une plus grande prise en charge des questions concernant les femmes sur le plan international
- \* L'amélioration des conditions de vie des femmes jeunes et âgées
- \* La survie de notre planète—des techniques non-violentes pour écarter la menace d'une catastrophe nucléaire

## PARTICIPATION INDIVIDUELLE

### AMIES DU CCA

Je voudrais être une Amie du CCA. Il s'agit d'une participation sans droit de vote. Vous recevrez la revue ACTION Féministe et les Bulletins d'action ainsi que les avis de nos assemblées.

Taux minimum: 35,00\$  
ci-joint \_\_\_\_\_ \$ payable à l'ordre du CCA.

### ABONNEMENT AUX PUBLICATIONS

Je voudrais seulement recevoir la revue ACTION Féministe et les Bulletins d'action.

Tarifs (pour 8 numéros):  
15,00\$ - individuel  
25,00\$ - institutions, E.U. ou outre-mer  
\_\_\_\_\_ \$ ci-joint (payable à l'ordre du CCA)

### CONTRIBUTION A LA FONDATION DU CCA

\_\_\_\_\_ \$ ci-joint (payable à la Fondation du CCA).

Ce montant est déductible pour fins d'impôt.

### CONTRIBUTION AU TRAVAIL DU CCA

\_\_\_\_\_ \$ ci-joint (payable à l'ordre du CCA).

Total CI-JOINT: \_\_\_\_\_ \$

Nom \_\_\_\_\_

Adresse \_\_\_\_\_

Ville \_\_\_\_\_ Province \_\_\_\_\_

Code postal \_\_\_\_\_ Téléphone \_\_\_\_\_

COMITE CANADIEN D'ACTION

SUR LE STATUT DE LA FEMME

344, rue Bloor ouest, suite 505

Toronto (Ontario) M5S 1W9